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ΘΕΜΑ 1Ο : Άνοιγμα των σχολείων/ μέτρα για την ασφαλή λειτουργία 

Μετά από εισήγηση της Προέδρου και εκτενή συζήτηση, στην οποία αναλύθηκαν όλα τα 

ζητήματα, αποφασίστηκε ομόφωνα: 

Α. Να εκδοθεί ανακοίνωση με τους παρακάτω άξονες:  

 Άνοιξαν τα σχολεία όπως έκλεισαν: Ανοιχτά παράθυρα, πληθωρικά τμήματα, 50%+1 κρούσματα 

για να μη λειτουργεί το τμήμα! Για τις μάσκες κουβέντα, οι πάνινες είναι επιστημονικά off, οι 

FFP2 και FFP3 που είναι αποδειγμένα επιστημονικά καλύτερες θα τις πληρώνουν οι γονείς και οι 

εκπαιδευτικοί από το υστέρημά τους.  

 Πώς θα λειτουργήσουν τα σχολεία;  

Για την αναπλήρωση των εκπαιδευτικών που νοσούν, το Υπουργείο Παιδείας «ξαναχτύπησε»: Η 

αναπλήρωση ωρών θα είναι «εκ των ενόντων» «Με αναδιάταξη του δυναμικού μέσα στις ίδιες τις 

μονάδες με βάση το πρόγραμμα, τις ενέργειες και το σχέδιο που θα έχουν οι Διευθύνσεις» !!! 

Πρόκειται για θράσος! Οι εκπαιδευτικοί στα τμήματα ένταξης, παράλληλης στήριξης, στα τμήματα 

ΖΕΠ και οι συνάδελφοι-ισσες ΕΕΠ-ΕΒΠ δεν είναι πασπαρτού εργαζόμενοι/ες δια πάσα χρήση! 

Δεν πρέπει να ανεχτούμε την πλήρη απαξίωση των υποστηρικτικών και εκπαιδευτικών δομών του 

σχολείου!  

Απαιτούμε ΤΩΡΑ:  

 Από το Υπουργείο να υλοποιήσει όλα τα αιτήματα των Συλλόγων Εκπαιδευτικών για το 

ασφαλές άνοιγμα των σχολείων  

 Χορήγηση Δωρεάν rapid και pcr tests για όλους τους πολίτες εμβολιασμένους και 

ανεμβολίαστους. 

 Σοβαρή επιδημιολογική επιτήρηση και ιχνηλάτηση στα σχολεία με την ευθύνη του ΕΟΔΥ σε 

όλα τα σχολεία για μαθητές και εκπαιδευτικούς.  



 Επίταξη των ιδιωτικών δομών υγείας. Ενίσχυση της πρωτοβάθμιας Φροντίδας Υγείας. 

 Επαναφορά των πρωτοκόλλων καραντίνας στις 10 ημέρες και όχι στις 5 ημέρες Κατάργηση 

του σημερινού πρωτοκόλλου που απαιτεί 50%+1 για να κλείσει ένα τμήμα. Να κλείνει με πολύ 

λιγότερα κρούσματα με βάση τις θέσεις του υγειονομικού κινήματος (π.χ. 3 κρούσματα όπως 

πέρσι). 

 Αναθεώρηση των διατάξεων για τη χορήγηση αδειών ειδικού σκοπού για τους 

εργαζόμενους εκπαιδευτικούς με στόχο την προστασία χιλιάδων συναδέλφων μας που λόγω 

προβλημάτων υγείας κινδυνεύουν από τον ιό covid 19.  

 Χορήγηση δωρεάν σε όλους τους μαθητές και εκπαιδευτικούς σε καθημερινή βάση ειδικών 

προστατευτικών μασκών FFP2 – FFP3. Rapid test και pcr test δωρεάν από συνεργεία του ΕΟΔΥ 

για όλες τις σχολικές μονάδες της χώρας.  

 Αναπλήρωση των εκπαιδευτικών που ασθενούν- πλήρης και άμεση κάλυψη 

αναρρωτικών αδειών. Προσλήψεις ΤΩΡΑ για την κάλυψη όλων των πραγματικών αναγκών. 

 Σχολικοί νοσηλευτές/τριες με μόνιμη σχέση εργασίας σε όλα τα σχολεία 

 Έκτακτη χρηματοδότηση των σχολικών επιτροπών με σκοπό την εξασφάλιση όλων 

απαραίτητων υλικών καθαρισμού, ατομικής υγιεινής κ.τ.λ.  και την κάλυψη των τεράστιων 

αναγκών που έχουν δημιουργηθεί όλο αυτό το διάστημα. 

 

Β. Να εκδοθεί νέα ανακοίνωση την επόμενη εβδομάδα, η οποία θα έχει στο κέντρο της 

την απερίγραπτη κατάσταση που δημιουργείται στα σχολεία σχετικά με τις ιχνηλατήσεις 

επαφών κρουσμάτων κα την έλλειψη self-test, αλλά και τις ευθύνες του Δήμου στη 

διαχείριση της κατάστασης.  

 

Γ. Να γίνει άμεσα συνάντηση με τη Διευθύντρια Εκπαίδευσης με κέντρο το θέμα της 

αναπλήρωσης ασθενών εκπαιδευτικών καθώς και το ζήτημα της επείγουσας πρόσληψης 

νοσηλευτή/τριας για το 7ο Δημοτικό Σχολείο Νέας Σμύρνης (υπεύθυνη για να παρακολουθεί 

το μεγάλο αυτό ζήτημα ορίστηκε η συναδ. Αλεξάνδρα Πενταγιώτη) .  

 

Θέμα 2ο: Αξιολόγηση- συνεχίζουμε τον αγώνα- επόμενα βήματα. 

Αποφασίστηκε ομόφωνα η έκδοση γράμματος προς τους γονείς και εγκρίθηκε το προτεινόμενο 

σχέδιο με μικρές προσθήκες. 



Υπήρξε εκτίμηση ότι θα δοθεί παράταση προθεσμίας για τη δεύτερη φάση, η οποία θα είναι 

μια ακόμη μια ακόμη παραδοχή του υπουργείου ότι παρά τις κραυγές τους, ο κλάδος δεν 

υπακούει! 

 

Θέμα 3ο : Εκδηλώσεις Συλλόγου 

Αποφασίστηκε ομόφωνα η αναβολή της προγραμματισμένης για τις 22/1 εκδήλωσης του 

Συλλόγου (μουσικοθεατρική παράσταση Παπακωνσταντίονου), λόγω των επιδημιολογικών 

δεδομένων.  

Θέμα 4ο : Έγινε ενημέρωση από την Ταμία, ότι έχει δοθεί ο κατάλογος για τη σταδιακή 

παρακράτηση των συνδρομών από τη μισθοδοσία. Έγιναν δεκτοί 131 συνάδελφοι/σσες, 1 

απορρίφθηκε από το σύστημα επειδή δεν μισθοδοτείται από τη Δ Αθήνας. Επίσης 

παραδόθηκαν στην τράπεζα Πειραιώς τα απαραίτητα έγγραφα για τη νομιμοποίηση 

διαχείρισης του λογαριασμού του Συλλόγου και κατατέθηκε η πρώτη δόση συνδρομών στο 

λογαριασμό της ΔΟΕ, που ήταν 1855 ευρώ. Στο επόμενο ΔΣ θα γίνει αναλυτική ενημέρωση 

για τα οικονομικά του Συλλόγου.  

 

Παρόντες-παρούσες: Καραμπά Σοφία, Μαντζαβράκου Ανθή, Στεφάνου Αχιλλέας, Κουρκούνη 

Φωτεινή, Διαμαντάρα Ανθία, Μπογιατζής Φίλιππος 

 

 

 


